



華盛頓州居民 真實身分證明指南

真實身分證明 (REAL ID) 自 2025 年 5 月 7 日開始啟用。
如欲瞭解更多資訊，請瀏覽 REALIDWA.com/zh

您可能聽說過真實身分證明。

這是 2005 年制定的一項美國法律，要求各州在航空出行和進入某些聯邦機構（如軍事基地）時均需遵循新的身分識別標準。

當真實身分證明於 2025 年 5 月生效之時，僅使用駕照就無法登機。選項包括外國護照、軍事身分證明、勞工卡等等。

如需確認您是否為 2025 年 5 月
做好準備，請登入
REALIDWA.com/zh。



沒有計劃飛行？

您不受該法案影響。進入聯邦法院、社會安全辦公室、國家公園和醫療保健機構等，不需要真實身分證的身分證明。

其他出行方式，如駕車穿越州界或乘坐火車，不需要真實身分證的身分證明。標準駕照和身分證明即可以使用。

標準駕照和身分證明

您的標準駕照仍然有效。華盛頓州將繼續發放用於駕駛和/或識別身分的標準駕照和身分證明。2025 年 5 月 7 日之後使用標準駕照或身分證明，並不能表明公民身分或移民身分。



探索您的選項：
REALIDWA.com/zh



WASHINGTON STATE DEPARTMENT OF
LICENSING



Washington residents' guide to REAL ID

REAL ID starts on May 7, 2025.
Learn more at REALIDWA.com

You may have heard of REAL ID.

It's a U.S. law established in 2005, requiring all states to comply with new identification standards for air travel and entrance to some federal facilities like military bases.

When **REAL ID** goes into effect in **May 2025**, you'll need more than a driver's license to fly. Options include a **foreign passport, military ID, employment authorization card, and many others.**

Go to REALIDWA.com to find out if you're ready for May 2025.



Don't fly?

You're covered. A REAL ID compliant-ID is not required to access federal courts, Social Security offices, national parks, and health care facilities—among others.

Other avenues of travel, such as driving across state lines or taking a train, do not require a REAL ID-compliant ID. Standard driver's licenses and ID cards will work.

Standard Driver's License and ID

Your standard driver's license is still valid. Washington will continue to issue standard driver's licenses and ID cards for driving and/or identification. Using a standard driver's license or ID card after May 7, 2025 does not indicate citizenship or immigration status.



Discover your options:
REALIDWA.com



WASHINGTON STATE DEPARTMENT OF
LICENSING